
华南理工大学“中国政府奖学金项目”申请材料清单（2024年版）
SCUT Chinese Government Scholarship Application Checklist（2024）
	必须提交材料清单 List of Required Documents (the documents with * must be notarized)
	是否提交
Checklist

	1.《华南理工大学“中国政府奖学金项目”申请材料清单》
SCUT Chinese Government Scholarship Application Checklist
	Yes
	No

	2.《华南理工大学留学生申请表》 SCUT Application Form for International Students
	Yes
	No

	3.护照首页（自申请之日起，护照有效期至少一年）、签证页（在华学生必须提供）
First Page of Passport (passport should be valid for at least 1 year from the date of application), 
Visa Page (applicants currently in China are required to provide)
	Yes
	No

	*4.最高学历证明或预毕业证明（已公证的中英文原件复印件/已公证的原件翻译件和原件复印件）
Highest Diploma or Certificate of Expected Graduation in Chinese/English (both original certificate copy and translation copy should be notarized)
	Yes
	No

	*5.毕业成绩单(自本科阶段起)（已公证的中英文原件复印件/已公证的的原件翻译件和原件复印件）
Official Transcripts （From the undergraduate program onwards） (both original copy and translation copy should be notarized)
	Yes
	No

	6.来华学习计划（中文/英文填写，不少于 1000 字）Study Plan Written in Chinese/English (1000 words minimum)
	Yes
	No

	7.两封教授或副教授推荐信 Two Recommendation Letters (issued by professors or associate professors)
	Yes
	No

	8.语言类水平证书 (HSK 证书、雅思和托福，自申请之日起两年内有效)
Official Language Certificates (HSK certificate, IELTS or TOEFL IBT, certificates should be obtained in the last 2 years from the date of application)
	Yes
	No

	9.《外国人体格检查表》原件（英文填写，检查结果有效期为6个月）
Original Copy of Foreigner Physical Examination Form (written in English, the physical examination result is only valid for 6 months )
	Yes
	No

	10.华南理工大学导师签发的《导师预同意接收函》
A Pre-acceptance Letter Signed by SCUT Professors or Associate Professors 
	Yes
	No

	11.无犯罪记录证明 Non-Criminal Record Report
	Yes
	No

	12.博士申请者提交已发表的文献摘要或者硕士阶段的毕业论文
Abstract(s) of Graduation Thesis (es) or Published Paper(s) for Applicants of Doctoral Program
	Yes
	No

	13.建筑/设计/艺术专业需提交设计作品集或者光盘材料  
Design Portfolio for Applicants of Architecture and Arts Programs
	Yes
	No

	14.个人简历或者获奖证书 Resume or Award Certificate(s)
	Yes
	No

	15.目前是否在华学习或工作  Are you currently studying or working in China?
	Yes
	No

	平均绩点   Grade Point Average (GPA)  ：_______ / 100, or _______ / 5.0, or _______ / 4.0 

	本人承诺以上材料和申请信息真实有效。提交预毕业证明的申请者须在入学当年的7月31日前提交正式的毕业证和学位证。材料如有虚假或不齐全，将取消录取资格。
I undertake to ensure the authenticity and validity of all the above documents and application information. Those who submit the pre-graduation certificate are required to submit the formal graduation certificate and degree certificate before July 31st of the enrollment year. If any document has been proved as a fake or not complete, the admission will be canceled.
签名 Signature:	                                                        日期 Date:
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